
Protokół Nr 95/2023 
z dnia 9 października 2023 roku 

Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego 
Rady Gminy Dąbrówka

Dnia 9 października 2023 roku w Urzędzie Gminy Dąbrówka odbyło się posiedzenie 
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka oraz 
Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy 
Dąbrówka.
Posiedzenie komisji trwało od godz. 1200 do godz. 1445 

W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu oraz:

• Pan Radosław Korzeniewski - Wójt Gminy Dąbrówka,
• Pani Agnieszka Gryglas - Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,
• Pani Karolina Prywałow -  Pełniąca Obowiązki Dyrektora Centrum Usług 

Wspólnych w Dąbrówce,
• Pan Ireneusz Zieliński - Starszy Inspektor ds. inwestycji i rozwoju,
• Pani Anna Broma - Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła 

II w Guzowatce,
• Pan Arkadiusz Wójcik - Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej im Bitwy 

Warszawskiej 1920 Roku w Józefowie,

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonała Pani Helena Kuśkowska następnie powitała 
wszystkich zebranych na dzisiejszym posiedzeniu komisji.

Ad. 2 Przedstawienie porządku posiedzenia.
Zebrani nie wnieśli uwag do proponowanego porządku obrad.
Porządek posiedzenia członkowie komisji przyjęli jednogłośnie w następującej treści:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porządku posiedzenia.
3. Rozpatrzenie pism w sprawie dodatkowych przystanków autobusowych.
4. Wizyta w Publicznej Szkole Podstawowej im. Adeli Goszczyńskiej we 

Wszeborach.
5. Informacje dotyczące dowożenia dzieci do szkół na terenie Gminy Dąbrówka.
6. Sprawy bieżące.
7. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 3 Rozpatrzenie pism w sprawie dodatkowych przystanków autobusowych.
Na początku posiedzenia przewodnicząca komisji odczytała pisma rodziców:

• podanie o wydłużenie trasy autobusu dowożącego dzieci o przystanek 
w Kozłach przy straży oraz utworzenie dodatkowego przystanku przy drodze 
żwirowej od strony Kozłów (okolice adresu Zaścienie 3).
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• podanie o utworzenie przystanku autobusowego szkolnego przy rondzie 
w Karpinie o godz. 13:25 od poniedziałku do piątku. Podanie zostało 
anulowane.

Pani Agnieszka Gryglas wyjaśniła, że należy zrobić rozeznanie z dyrekcją szkół ile 
dzieci i w jakim wieku będą korzystać z nowoutworzonego przystanku.

O godz. 1215 komisja wyjechała w teren.
O godz. 1335 powrót komisji z terenu.

Na spotkaniu w sprawie utworzenia przystanku w miejscowości Zaścienie obecny był 
przedstawiciel rodziców.
Pani Helena Kuśkowska przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady 
Gminy Dąbrówka poddała pod głosowanie wniosek o utworzenie przystanku 
autobusowego z miejscowości Zaścienie pod warunkiem wyrażenia zgody wydziału 
dróg w Wołominie.
Przewodniczący poszczególnych komisji zdecydowali, że głosowanie nad w/w 
wnioskiem będzie głosowane oddzielnie.

Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka.
4 głosów „za”,

0 głosy „przeciw”
1 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 5 radnych

Wyniki głosowania Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady 
Gminy Dąbrówka.

4 głosów „za”,
0 głosy „przeciw”

0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 4 radnych

Realizacją w/w wniosku zajmie się Pan Tomasz Sawicki -  pracownik Referatu 
Inwestycji i Rozwoju.

Ad..4 Wizyta w Publicznej Szkole Podstawowej im. Adeli Goszczyńskiej we 
Wszeborach.
Podczas wizyty w Publicznej Szkole Podstawowej im. Adeli Goszczyńskiej we 
Wszeborach uczestniczyła Pani Małgorzata Szczepanik, która oprowadziła członków 
komisji po szkole.
Po powrocie do urzędu przewodniczenie w posiedzeniu komisji przejął Pan Andrzej 
Marcinkiewicz przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku 
Publicznego Rady Gminy Dąbrówka.
Po wizycie w Publicznej Szkole Podstawowej im. Adeli Goszczyńskiej we Wszeborach 
komisje wniosły następujące uwagi/wnioski:
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• niezwłoczne zrobienie odwodnienia przy frontowym wejściu szkoły i po całości 
szkoły,

• poszerzenie wjazdu/wyjazdu autobusu szkolnego,
• wycinka pół suchej brzozy i nasadzenie nowego drzewa przy głównym wejściu 

do szkoły,
• brak barierki przy wejściu do budynku,
• ukończenie muru ognioodpornego, a w szczególności uziemienia.

Ad 5 Informacje dotyczące dowożenia dzieci do szkół na terenie Gminy 
Dąbrówka.

Pan Ireneusz Zieliński poinformował o wybraniu najkorzystniejszej oferty dot.: 
postępowania o udzielenie zamówienia publicznego. Nazwa zadania: „Usługi 
transportowe autobusowe w szczególności: dowożenie uczniów do szkół i przedszkoli 
na terenie Gminy Dąbrówka wraz z zapewnieniem opieki nad dowożonymi dziećmi 
w roku szkolnym 2023/2024 (od 02.10.2023 r.) oraz w całym roku szkolnym 
2024/2025”. Postępowanie prowadzone jest w trybie przetargu nieograniczonego. 
Zamawiający informuje, że w prowadzonym postępowaniu wybrano do realizacji 
zamówienia najkorzystniejszą ofertę złożoną przez wykonawcę: Przewozy 
Autokarowe Krzysztof Grygiel. Najkorzystniejsza wybrana oferta:
Cena oferty brutto:

• bilet miesięczny ulgowy - 86,40 zł.,
• bilet miesięczny normalny -169,41 zł.,
• bilet jednorazowy - 4,32 zł.

Odnośnie pierwszego dnia dowożenia dzieci dyrektorzy szkół nie wnieśli żadnych 
uwag.

Ad. 6 Sprawy bieżące.
Pani Karolina Prywałow przedstawiła następujące projekty uchwał:

1. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko 
kierownicze w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Dąbrówka,

2. w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla 
pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 
pedagogicznych i doradców zawodowych zatrudnionych w przedszkolach 
i szkłach podstawowych dla których organem prowadzącym jest Gmina 
Dąbrówka.

Pani Karolina Prywałow udzieliła wyjaśnień dot. projektu uchwały w sprawie zmiany 
zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze 
w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Dąbrówka.
Wyjaśnienia dotyczyły możliwości powierzenia stanowiska Wicedyrektora niezależnie 
od ilości oddziałów w placówce.
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Pani Helena Kuśkowska poddała pod głosowanie wniosek o przystąpieniu do dalszych 
prac dotyczących w/w uchwał.

Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka.
5 głosów „za”,

0 głosy „przeciw”
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 5 radnych

Pani Agnieszka Gryglas poinformowała o przeprowadzeniu postępowania na 
dożywianie dzieci w Publicznej Szkole Podstawowej im. Adeli Goszczyńskiej we 
Wszeborach. Ofertę złożył tylko jeden podmiot, ten sam który obecnie obsługuje 
szkołę.

Pan Adam Gzowski poinformował o przekazaniu z 2023 roku Funduszu Sołeckiego na 
wyposażenie kuchni Publicznej Szkoły Podstawowej im. Adeli Goszczyńskiej we 
Wszeborach z następujących sołectw:

• Wszebory - 43,000 zł,
• Karolew - 3,000 zł.
• Zaścienie - 14,000 zł.

Pani Agnieszka Gryglas poinformowała o przeprowadzeniu kontroli w placówkach 
oświatowych po anomaliach pogodowych, które miało miejsce w ostatnich dniach.

Pani Agnieszka Gryglas poinformowała również o spotkaniu w dniu 16 października 
2023 r. o godz. 10:00 w Urzędzie Gminy Dąbrówka z przedstawicielami firmy Neuca -  
Przychodnia Lekarska Świat Zdrowia w Kuligowie.

Następnie Pan Sławomir Rosa poinformował o spotkaniu roboczym Radnych Gminy 
Dąbrówka w dniu 12 października 2023 r o godz. 15:00 w Urzędzie Gminy Dąbrówka. 
Ponadto poinformował o terminie LV sesji Rady Gminy Dąbrówka na dzień 
23 października 2023 r. na godz. 15:00.

Pan Andrzej Marcinkiewicz poruszył temat sprzedaży pojazdu marki Jelcz z OSP 
Zaścienie oraz w OSP Kuligów samochodu Magirus.
W kwietniu br. po przeprowadzonych kontrolach w jednostkach OSP na terenie Gminy 
Dąbrówka zostało złożone pismo do wójta Gminy Dąbrówka o podjęcie działań w celu 
poznania aktualnej wartości pojazdów poprzez procedurę przetargową: w OSP 
Zaścienie samochodu Jelcz oraz w OSP Kuligów samochodu Magirus.
Z uwagi na brak środków w budżecie gminy komisja ponownie wnioskuje o sprzedaż 
samochodu Jelcz z OSP Zaścienie oraz w OSP Kuligów samochodu Magirus 
Komisja zaproponowała pokrywanie tylko niezbędnych wydatków w OSP z terenu 
gminy Dąbrówka tj. obowiązkowych przeglądów i konserwacji.
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Następnie Pan Andrzej Rosa złożył pismo dotyczące montażu progu zwalniającego na 
ul. Łączności w miejscowości Działy Czarnowskie.
Pan Andrzej Marcinkiewicz poddał pod głosowanie wniosek o przekazanie do referatu 
inwestycji montażu progu zwalniającego na ul. Łączności w miejscowości Działy 
Czarnowskie.
Wyniki głosowania Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady 
Gminy Dąbrówka.

4 głosów „za”,
0 głosy „przeciw”

0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 4 radnych

Pan Krzysztof Kłębek zadał pytanie dotyczące malowania pasów na drogach 
gminnych i powiatowych.
Pan Krzysztof Kłębek również zgłosił ustny wniosek o usunięcie gałęzi przy lampie 
oświetleniowej w miejscowości Zaścienie.

Pani Helena Kuśkowska po spotkaniu sołeckim wnioskuje o próg zwalniający na 
ul. Wspólnej miejscowości Lasków.

Pan Radosław Korzeniewski poinformował o podjęciu decyzji o sprzedaży autokaru 
szkolnego.

Ad. 7 Zakończenie posiedzenia.
Następnie Przewodnicząca Komisji -  Helena Kuśkowska, mając na uwadze brak 
chętnych do dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku 
posiedzeniu, zakończyła posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy 
Dąbrówka oraz Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady 
Gminy Dąbrówka.

Na tym protokół zakończono.
Lp. Nazwisko i Imię Podpis

1.
Kuśkowska Helena

2. Grześkiewicz Edyta

3. Rosa Andrzej

4. Oleśkiewicz Wiktor

5. Gzowski Adam

6. Marcinkiewicz Andrzej

7. Kłębek Krzysztof 'id jiA
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